

CONTENTS

Buchta S., Barto J.: Principal trends of social development in the agricultural and food-production complex.	5
Majerová V.: Prerequisites and starting points of activity of agricultural workers at the beginning of 1990	15
Buchta S.: Living conditions of women engaged in agriculture	23
Janiček F., Maca E.: Value orientations and opinions of university students	33
Blažek K.: The opinions of the workers of agricultural enterprises in the Czech Republic on medical care	43
Antošová M.: Housing environment as a component of conditions of life of rural population in Slovakia	53
Slabý S., Pechačová Z., Navrátil M.: Professional training of managers in the agri-food complex at the University of Agriculture in Prague	63

INHALT

Buchta S., Barto J.: Hauptrichtungen der sozialen Entwicklung des ALK	5
Majerová V.: Ausgangspunkte und Voraussetzungen für die Aktivität landwirtschaftlicher Arbeiter anfang 1990	15
Buchta S.: Die Lebensbedingungen der in der Landwirtschaft beschäftigten Frauen.	23
Janiček F., Maca E.: Zu wertmäßigen Orientierungen und Ansichten von Hochschulstudenten	33
Blažek K.: Meinungen von Beschäftigten landwirtschaftlicher Betriebe in der ČR zur gesundheitlichen Betreuung	43
Antošová M.: Die Wohnungsnutzung als Bestandteil der Lebensbedingungen der ländlichen Population in der Slowakei.	53
Slabý A., Pechačová Z., Navrátil M.: Professionelle Ausbildung von leitenden Mitarbeitern des ALK an der Landwirtschaftlich Hochschule in Prag.	63

Rukopisy odevzdány k tisku 21. 3. 1990 — Podepsáno k tisku 11. 10. 1990

Vědecký časopis Sborník ÚVTIZ - SOCIOLOGIE ZEMĚDĚLSTVÍ • Vydává Československá akademie zemědělská — Ústav vědeckotechnických informací pro zemědělství • Vychází dvakrát ročně • Redaktorka ing. Eva Grafnetrová • Redakce: 120 56 Praha 2, Slezská 7, telefon 257541 • Vytiskl MÍR, novinářské závody, sdr. p., závod 6, tř. Lidových milicí 22, 120 00 Praha 2 • © Ústav vědeckotechnických informací pro zemědělství, Praha 1990

Rozšiřuje PNS. Informace o předplatném podá a objednávky přijímá každá administrace PNS, pošta, doručovatel a PNS-ÚED Praha, ACT, Kafkova 19, 160 00 Praha 6; PNS-ÚED Praha, závod 02, Obránců míru 2, 656 07 Brno; PNS-ÚED Praha, závod 03, Gottwaldova tř. 206, 709 90 Ostrava 9. Objednávky do zahraničí vyřizuje PNS — ústřední expedice a dovoz tisku Praha, administrace vývozu tisku, Kovpakova 26, 160 00 Praha 6.